
Protokoll fra styremøte i Bøler basket  

  
(endelig protokoll må alltid godkjennes ved at styremedlemmene undertegner på 
dokumentet elektronisk eller skriftlig.)  
  
Møtenummer: 6/2023 

Dato: 21.06.2023 

Sted: Bølerhallen 

  
Til stede:  Styreleder Trond Nygaard, Nestleder Siv Elise Olsen, Maja Øverby, Morten 

Semmerud, Bjørn Mundgjel og daglig leder Ida Nygaard 

Forfall:  Thor Moldestad og Kerstin Aarsand 
Referent:  Trond Nygaard  
  
 

Saksliste 
 

Sak 1 Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Godkjent med tilføyelse av saker til eventuelt. 

Sak 2 Godkjenning av referat fra styremøtet 22. mai 2023 

Godkjent. 

Sak 3 Forberede sesongstart til høsten 

Innledning ved Maja, og deretter diskusjon. 
Oppsummering: 
- August/september: Foreslo et møte med alle lagledere først, og deretter et møte med 

alle spillere og foreldre, slik at lik informasjon blir gitt til alle. I tillegg vil Maja lage en 
brosjyre som vi kan dele ut, slik at alle får samme informasjon, men viktigere med de 
yngste lagene. Mulig å ha byttedag og bestillinger/salg av utstyr på møtet med alle 
spillere og foreldre. Bør ha en lørdag i Bølerhallen der vi har hallen. 

- Neste fase: Eget møte med f.eks. trenere og lagledere når det gjelder profilering av 
klubben. Skape et helhetlig miljø, skape klubbkultur, og få bort ukultur dersom det 
finnes. 

- I begynnelsen kommunisere mer med spillere og foreldre. I dag veldig tilfeldig hvilken 
informasjon man får, må finne ut mye selv. 

- I tillegg legge ut informasjon på nettsidene, f.eks. oppgi kontaktpersoner. 
- Arrangere møte om ernæring utpå høsten. 
- Lagledere og brosjyrer viktig mht informasjon til de som begynner i løpet av sesongen. 
- Mulig å innføre prøvespill to ganger i året, avgjøres av hvert lag. 
- Vurdere materiellpakke til lagledere. 
- Etablere laglederfadder(e). Trond spør Ronny. 

Sak 4 Trenersituasjonen neste sesong 

Innledning ved Morten. Se vedlegg.  

https://sign.visma.net/nb/document-check/139f44e2-4ff1-4ce2-874d-a04e92f5413a

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



Følgende ble besluttet av flertallet i styret, mot Siv Elises stemme: 
«Styret beslutter å videreføre forhandlingene med David Cox, men nå som hovedtrener for 
G07 Elite. Styret beslutter å jobbe videre med å skaffe en hjelpetrener for G07 Elite.» 

Bjørn orienterte om status mht. trenersituasjonen for de øvrige lag, der SU har god kontroll, 
og konstaterte at det blir et 2K-lag.  

Sak 5 Avklare ev. uklarheter rundt regelverket for økonomisk støtte til lagene 

Saken ble utsatt til neste styremøte. Se vedlegg. 

Sak 7 Drift 
Ida orienterte: 
- Vi trenger et lag som kan stille opp på Bogerud torgfest 26 august. Maja hører med Mari. 
- Vi trenger et lag som kan stille opp på Kirkens åpen dag 31. august. Ida hører med G11-

13. 
- Vi trenger noen som kan stille opp i TV2-reklame for Tripletex. Ida hører med Bent. 

Sak 8 Kort gjennomgang av årshjulet 

Kort gjennomgang. Se vedlegg.  

Sak 9 Orienteringssaker 

a. Treningstidsfordelingen 
Se vedlegg. 

b. Henvendelse ifm. Nedleggelse av Høyenhall basket 
Se vedlegg. 

Sak 10 Eventuelt 

a. Regnskap. 
Siv Elise tar kontakt med Erik i Finanstorget fordi Siv Elise ikke får utbetalinger til 
godkjenning. Ida hører med Erik om momskompensasjon. 

b. Tilbud om treningstilbud 
Se vedlegg. Vurderes senere. 
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Vedlegg sak 4 Trenersituasjon neste sesong 
 
 
Jeg viser til sak drøftet på forrige styremøte og til epost nedenfor. 
Dette vil også være tema på et møte i Sportslig utvalg før styremøtet, og deres anbefaling vil 
være viktig både i lys av eposten nedenfor og i lys av trenerkabalen som helhet i klubben. 
Trond 
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Vedlegg sak 5 Avklare eventuelle uklarheter rundt 
regelverket for økonomisk støtte til lagene 
 

Nedenfor finner dere dagens retningslinjer for økonomisk støtte til lagene i Bøler basket. 

Daglig leder har løftet følgende uklarheter rundt disse: 

- Hva menes med et lag? 
Utdyping: En treningsgruppe kan bestå av flere lag, sånn som G08/09, som er 40 spillere 
og melder på flere lag på cuper. 

- Er det mer hensiktsmessig å ta utgangspunkt i per sesong fremfor per år? 
Utdyping: Det er mellom sesongene, dvs. halvveis i året, at de store endringene i lagene 
skjer. 

 

Retningslinjer for økonomisk støtte i Bøler basket 

 Sist endret av styret 6. mars 2023 

1. Støtte som klubben yter uten søknad: 
 Påmeldingsgebyrer til: 

 Seriespill 
 NM 
 EB og EBC i regi av Region Øst 
 Lagavgifter for deltagelse på cuper i inn- og utland 

(maks 5000,-) 
 Trener og dommerkurs i regi av Region Øst eller NBBF 
 Reisestøtte for trenere ihht. avtalefestet trenerkontrakt 

2. Støtte som klubben yter med søknad: 
 Landslagsdeltagelse og regionale samlinger (unntatt SPU), 

inkludert talentsamling: Begrunnet søknad basert på behov sendes 
til daglig leder, som sammen med klubbens kasserer gis fullmakt 
til å utbetale. Veiledende er at klubben kan støtte inntil kr 1500 per 
spiller per år gitt at klubbens andel ikke overstiger 50 % av 
utgiftene. Familier med lav betalingsevne kan søke om pengestøtte 
for hele beløpet forsamlingene. Utbetaling forutsetter forpliktelser i 
form av 

 deltagelse på ordinære dugnader og 
 å stille opp som instruktør e.l. for å gi tilbake til klubben. 

 Lag kan få støtte til lagavgift og reise for deltagelse i 
prestisjeturnering som Scania, maks kr 3000 per år. 

 Lag kan søke støtte til utstyr og andre utgifter som 
dommerhonorarer for vennskapskamper maks kr. 2000 per år. 

For søknad om økonomisk støtte, benytt søknadsskjema. 
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Vedlegg sak 8 Kort gjennomgang av årshjulet 
  
Årshjul per se: 
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Vedlegg sak 9 a Treningstidsfordelingen 
 
Her kommer en kort oppsummering av epostene jeg har sendt ut i forbindelse med arbeidet 
med treningstidsfordelingen i Oslo for sesongen 2023/2024. Jeg planlegger å sende et nytt 
innspill til NBBF Region Øst innen 25. mai, som jeg vil ta på epost. 
Trond 
 
 
Epost fra meg 19. april: 
Fra: Styreleder Bøler basket <leder@bolerbasket.no>  
Sendt: onsdag 19. april 2023 22:42 
Til: 'Morten Semmerud' <msemmerud@f35.mil.no>; 'Bjørnar' <bjornar1706@gmail.com>; 
'Arve Ottersen' <killifisk@gmail.com>; 'bmundgjel@gmail.com' <bmundgjel@gmail.com>; 
'iruden@hotmail.com' <iruden@hotmail.com>; 'zawawi5@hotmail.com' 
<zawawi5@hotmail.com> 
Kopi: 'Siv Elise Øverlid Olsen' <sivelise78@hotmail.com>; 'kerstin.aarsand@getmail.no' 
<kerstin.aarsand@getmail.no>; 'maja.c.overby@gmail.com' <maja.c.overby@gmail.com>; 
'thor.moldestad@outlook.com' <thor.moldestad@outlook.com>; 'kontakt@bolerbasket.no' 
<kontakt@bolerbasket.no> 
Emne: Frist 20.4 kl 20 - Tilbakemelding på 1.utkast Treningstidsfordeling Oslo 2023/2024 
 
Hei, alle sammen! 
Jeg viser til møtet om treningstidsfordeling omtalt nedenfor, som Bjørnar og jeg deltok på i 
går. 
 
Vi ble på møtet oppfordret til å også avgi skriftlig innspill på førsteutkastet til 
treningstidsfordeling innen i morgen, gjerne med konkrete ønsker om f.eks. hvilke haller vi 
ønsker at de skal kjempe om mer treningstid til basket generelt. 
Basert på det vi sa i møtet foreslår jeg i utgangspunktet følgende innspill til Region Øst: 

 Vi er bekymret for at den foreslåtte fordelingen vil medføre en fortsatt høy eller 
økende reisetidsbelastning for Bøler basket.  

 Den foreslåtte veksten i treningstider til basket er i hovedsak lagt til bydelene nord-øst 
i Oslo, som på grunn av lang avstand og dårlig kollektivtilbud vil kunne gi svært lang 
reisetid dersom Bøler basket blir tildelt treningstider der.  

 Bøler basket har de siste sesongene hatt en svært høy reisetidsbelastning 
sammenlignet med de andre basketklubbene i Oslo, med en lang gjennomsnittlig 
reisetid til hallene vi er blitt tildelt treningstider i.  

 Vi ber derfor om at regionen i sin videre dialog med OIK forsøker å bytte bort 
treningstider i Oslo nordøst til idrettshaller nærmere Oslo sør, nærmere bestemt 
Brynseng og F21. 

Det siste markert med gult ble ikke sagt muntlig i går. Derfor fint om dere kommer med 
særskilt tilbakemelding på hvilke haller vi tenker vil kunne være særskilt aktuelle for oss. Hva 
med f.eks. Høyenhallen? 
 
Jeg må ha ev. innspill innen kl 20 i morgen kveld torsdag 20. april, slik at jeg rekker å sende 
innspillet til regionen innen utgangen av morgendagen. 
Trond 😊 
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Fra: Styreleder Bøler basket <leder@bolerbasket.no>  
Sendt: søndag 16. april 2023 22:39 
Til: 'Morten Semmerud' <msemmerud@f35.mil.no>; 'Bjørnar' <bjornar1706@gmail.com>; 
'Arve Ottersen' <killifisk@gmail.com>; 'bmundgjel@gmail.com' <bmundgjel@gmail.com>; 
'iruden@hotmail.com' <iruden@hotmail.com>; 'zawawi5@hotmail.com' 
<zawawi5@hotmail.com> 
Kopi: 'Siv Elise Øverlid Olsen' <sivelise78@hotmail.com>; 'kerstin.aarsand@getmail.no' 
<kerstin.aarsand@getmail.no>; 'maja.c.overby@gmail.com' <maja.c.overby@gmail.com>; 
'thor.moldestad@outlook.com' <thor.moldestad@outlook.com>; 'kontakt@bolerbasket.no' 
<kontakt@bolerbasket.no> 
Emne: VS: 1.utkast Treningstidsfordeling Oslo 2023/2024 
 
Hei, Sportslig utvalg! 
Jeg viser til eposten nedenfor. Det er Bjørnar og jeg som deltar på møtet på tirsdag. 
 
Som det fremgår av vedlagt 1. utkast til treningstider er vi igjen oppe i 10,5 timer i 
Bølerhallen: 

Mandag 2000-2230 
Torsdag 1600-2230 
Fredag 1800-1930 

Dette er opp fra 9,5 timer i inneværende sesong, som er bra. 
Samtidig ser jeg at basket samlet har økt fra 307,35 til 352,35 timer i Oslo, sammenlignet 
med inneværende sesong. 
Vi vet ennå ikke hvor mye treningstid den enkelte klubb får. 
 
Jeg vil anta at temaet for møtet på tirsdag blir å diskutere hva Region Øst skal gi av 
tilbakemelding til OIK på dette forslaget. Her tenker jeg vi skal presisere at vi må holde på de 
10,5 timene som er foreslått til basket i Bølerhallen. 
I tillegg blir det nok naturlig å drøfte fordelingen av treningstimer på lagene. Erfaringene fra i 
fjor er at reisetiden til og fra hallene er et viktig moment som det bør tas hensyn til. 
Hva tenker dere? 
 
Trond 
 
Fra: kontakt@bolerbasket.no <kontakt@bolerbasket.no>  
Sendt: søndag 16. april 2023 16:09 
Til: Styreleder Bøler basket <leder@bolerbasket.no>; Bjørnar Holsæter 
<bjornar1706@gmail.com> 
Emne: Fwd: 1.utkast Treningstidsfordeling Oslo 2023/2024 
 
---------- Videresendt melding ---------- 
Fra: basket@basket.no <donotreply@idrettsforbundet.no> 
Dato: 14. april 2023 kl. 13.07.34 +02.00 
Emne: 1.utkast Treningstidsfordeling Oslo 2023/2024 
Til: kontakt@bolerbasket.no 
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Hei,  
Vi har nå mottatt førsteutkastet for treningstidsfordeling i Oslo 2023/2024, det kan sees i sin 
helhet her.  
Dette utkastet vil være utgangspunktet for møtet på Idrettens Hus tirsdag 18.april kl 19-21. 
Husk å melde på klubbrepresentanter (MAKS 2 per klubb) til endre@basket.no senest 
mandag 17.04.  
For ordens skyld ligger fordelingen for sesongen 22/23 (justert 23.08.22) her. 
 
Med vennlig hilsen 
Norges Basketballforbund 
Region Øst 
 
 
 
Basert på innspill ble følgende sendt til NBBF Region Øst: 
Fra: Styreleder Bøler basket <leder@bolerbasket.no>  
Sendt: torsdag 20. april 2023 20:56 
Til: 'axel.langaker@basket.no' <axel.langaker@basket.no>; 'akrem.dagnew@basket.no' 
<akrem.dagnew@basket.no>; 'endre.palfibarmoen@basket.no' 
<endre.palfibarmoen@basket.no> 
Kopi: 'Bjørnar' <bjornar1706@gmail.com>; 'Siv Elise Øverlid Olsen' 
<sivelise78@hotmail.com>; 'Morten Semmerud' <msemmerud@f35.mil.no>; 
'kerstin.aarsand@getmail.no' <kerstin.aarsand@getmail.no>; 'maja.c.overby@gmail.com' 
<maja.c.overby@gmail.com>; 'thor.moldestad@outlook.com' 
<thor.moldestad@outlook.com>; 'bmundgjel@gmail.com' <bmundgjel@gmail.com>; 
'kontakt@bolerbasket.no' <kontakt@bolerbasket.no>; 'ahmed zawawi' 
<zawawi5@hotmail.com>; 'iruden@hotmail.com' <iruden@hotmail.com>; 'Arve Ottersen' 
<killifisk@gmail.com> 
Emne: Innspill - 1.utkast Treningstidsfordeling Oslo 2023/2024 
 
Til NBBF Region Øst 
Vi viser til godt møte sist mandag der temaet var 1. utkastet til treningsfordeling for Oslo 
2023/2024. 
På møtet ble det gitt anledning til å komme med skriftlig innspill tom. torsdag. 
Her kommer et skriftlig innspill fra oss i Bøler basket: 

 Vi er bekymret for at den foreslåtte fordelingen vil medføre en fortsatt høy eller økende 
reisetidsbelastning for Bøler basket.  

 Den foreslåtte veksten i treningstider til basket er i hovedsak lagt til bydelene nordøst i Oslo, 
som på grunn av lang avstand og dårlig kollektivtilbud vil kunne gi svært lang reisetid dersom 
Bøler basket blir tildelt treningstider der.  

 Bøler basket har de siste sesongene hatt en svært høy reisetidsbelastning sammenlignet med 
andre basketklubber i Oslo, med en lang gjennomsnittlig reisetid til hallene vi er blitt tildelt 
treningstider i.  

 Vi ber derfor om at regionen i sin videre dialog med OIK forsøker å bytte bort treningstider i 
Oslo nordøst til idrettshaller nærmere Oslo sør. 

 I tillegg til Bølerhallen og Oppsal Arena, foretrekker vi i Bøler basket økt treningstid primært 
på Brynseng. Utover dette kan både F21 og Valle Hovin være et greit alternativ, da det er 
enklere å komme seg dit med kollektivtrafikk enn andre alternativer. Høyenhall er også i 
nærområdet, men krevende å nå kollektivt. 
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Ta kontakt om dere har spørsmål. 
Med vennlig hilsen 
Trond Nygaard 
Styreleder Bøler basket 
92443241 
 
 
 
Epost #1 fra meg 10. mai: 
Fra: Styreleder Bøler basket <leder@bolerbasket.no>  
Sendt: onsdag 10. mai 2023 20:54 
Til: 'Bjørnar' <bjornar1706@gmail.com>; 'Siv Elise Øverlid Olsen' 
<sivelise78@hotmail.com>; 'Morten Semmerud' <msemmerud@f35.mil.no>; 
'kerstin.aarsand@getmail.no' <kerstin.aarsand@getmail.no>; 'maja.c.overby@gmail.com' 
<maja.c.overby@gmail.com>; 'thor.moldestad@outlook.com' 
<thor.moldestad@outlook.com>; 'bmundgjel@gmail.com' <bmundgjel@gmail.com>; 
'kontakt@bolerbasket.no' <kontakt@bolerbasket.no>; 'ahmed zawawi' 
<zawawi5@hotmail.com>; 'iruden@hotmail.com' <iruden@hotmail.com>; 'Arve Ottersen' 
<killifisk@gmail.com> 
Emne: Frist 18.5 - Forespørsel om innspill til 2.utkast Treningstidsfordeling Oslo 2023/2024 
 
Til Sportslig utvalg (og styret) 
 
Her kommer en liten oppdatering på status etter 2. utkast til treningstidsfordeling for Oslo 
2023/2024. 
Vedlagt finner dere både 2. utkast til treningstider og et dokument som oppsummerer både 
innspill til OIK og OIKs vurderinger etter 1. runde.  
 
Som dere ser av følgende oppsummering, har basket samlet i dette utkastet fått 26 timer mer 
enn i inneværende sesong. 
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Det gledelige her er at basket har fått 12,5 timer mer i Oppsal Arena. Dette er timer jeg 
mener i hovedsak bør tilfalle Bøler 😊 

Det ble ikke noen endringer i Brynseng, slik vi også spilte inn. 
Dette ble presentert på et møte mellom Region Øst og klubbene sist mandag, der Bjørnar og 
jeg deltok. 
På møtet ble Bøler blitt trukket fram av regionen som klubben som har måttet slitt mest med 
lang reisetidsbelastning de senere årene. 
Samtidig ble det påpekt at en reduksjon i reisetidsbelastningen for Bøler ville få 
konsekvenser for andre klubber. 
 
Med dette 2. utkast har Oslo idrettskrets (OIK) avsluttet sin fordeling av treningstider til 
særidrettene. 
Nå er det særidrettene som skal møtes 25. mai og eventuelt bytte seg imellom. 
Klubbene ble gitt anledning til å komme med innspill til regionen før dette møtet, og til 
regionens arbeid med å fordele tidene mellom klubbene. Regionen anslo at de ville sende ut 
et utkast til treningstider til klubbene rundt månedsskiftet mai/juni. 
 
Fint om jeg får innspill fra dere på hva som skal stå i et innspill til regionen innen 18. 
mai!  
 
Beste hilsener 
Trond 
 
Epost #2 fra meg 10. mai: 
Fra: Styreleder Bøler basket <leder@bolerbasket.no>  
Sendt: onsdag 10. mai 2023 22:51 
Til: 'Bjørnar' <bjornar1706@gmail.com>; 'Siv Elise Øverlid Olsen' 
<sivelise78@hotmail.com>; 'Morten Semmerud' <msemmerud@f35.mil.no>; 
'kerstin.aarsand@getmail.no' <kerstin.aarsand@getmail.no>; 'maja.c.overby@gmail.com' 
<maja.c.overby@gmail.com>; 'thor.moldestad@outlook.com' 
<thor.moldestad@outlook.com>; 'bmundgjel@gmail.com' <bmundgjel@gmail.com>; 
'kontakt@bolerbasket.no' <kontakt@bolerbasket.no>; 'ahmed zawawi' 
<zawawi5@hotmail.com>; 'iruden@hotmail.com' <iruden@hotmail.com>; 'Arve Ottersen' 
<killifisk@gmail.com> 
Emne: SV: Frist 18.5 - Forespørsel om innspill til 2.utkast Treningstidsfordeling Oslo 
2023/2024 
 
Hei igjen, 
Jeg viser til eposten nedenfor. 
På mandagens møte ble vi presentert for en illustrasjon til hvordan en matematisk fordeling 
av treningstidene på klubbene ville ha vært, se nedenfor. Poenget fra regionen ved å vise 
denne tabellen, var å vise at en slik matematisk fordeling vil slå dårlig ut for små klubber, 
klubber med mange voksne spillere mv., og at det derfor er behov for å justere en slik 
fordeling. Hvordan en slik justering skjer vil være av interesse for oss, og vil nok bety at vi får 
færre timer enn de 30 som en slik matematisk fordeling ville ha gitt. 
Trond 
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custodial huoltaja/edunvalvoja förvaltare foresatte/verge frihedsberøvende

https://sign.visma.net/nb/document-check/139f44e2-4ff1-4ce2-874d-a04e92f5413a

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com
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